



MODERN STONE CARE

STONE & TILE FLOOR CLEANER

**MARBLE SAFE
PH NEUTRAL
STREAK FREE
RINSE FREE**

HIGHLY CONCENTRATED, pH neutral detergent with a twist! It is rinse-free and leaves no dulling film. Special organic salts in its formula act as “moisturizers” thus preventing natural stone from “drying out.” It also contains optical brighteners to enhance the finish of the surfaces on which it is used. Originally designed for marble and granite, it is gentle enough to be safely used on hardwood, ceramic, resilient tile and any other hard surface not harmed by water.

DIRECTIONS FOR USE: Mix approximately 1 to 3 fl. oz. (4 to 12 capfuls) – according to soil conditions – with 1 gallon (3.78 liters) of warm water, then mop as usual. **DO NOT** rinse. Rinsing would remove the organic salts in the formula that were designed to remain on the floor surface. **DO NOT** use more product than would be necessary.

CAUTION! CAUSES EYE IRRITATION. Keep out of reach of children. Avoid contact with eyes. Wash hands thoroughly after handling.

FIRST AID: In case of contact, immediately flush eyes with plenty of water for at least 15 minutes. If irritation persists, call a physician. If swallowed, drink plenty of water and call a physician immediately.

IN CASE OF EMERGENCY MAKE REFERENCE TO THIS PRODUCT’S MSDS (MATERIAL SAFETY DATA SHEET)

INGREDIENTS: LINEAR ALCOHOL ETHOXYLATE (C.A.S. #68439-46-3). OTHER SUBSTANCES IN THIS PRODUCT CONSTITUTE LESS THAN ONE PERCENT.

SOLUTION TRÈS CONCENTRÉE, détergent au pH neutre avec du mordant! Ne requiert aucun rinçage et ne ternit pas le fini. La solution contient des sels organiques spéciaux qui ‘hydratent’ et aident à prévenir l’assèchement des pierres naturelles. Contient également des azurants optiques qui accentuent l’éclat du fini des surfaces nettoyées. Conçu à l’origine pour le marbre et le granite, ce produit peut être utilisé avec succès sur les bois francs, la céramique, les tuiles de plastique et autres surfaces dures lavables à l’eau.

MODE D’EMPLOI: Mélanger environ 30ml à 90ml (4 à 12 bouchons) – selon la condition du plancher – pour chaque 3.78 litres (gallon US) d’eau et vadrouiller. **NÉ PAS rincer.** Le rinçage enlèverait les sels organiques dans la solution qui doivent rester sur la surface. **NE PAS** utiliser avec une plus forte concentration. Quoique non dommageable, il deviendrait nécessaire de rincer.

MISE EN GARDE: CAUSE DE L’IRRITATION AUX YEUX. Garder hors de portée des enfants. Éviter tout contact avec les yeux. Laver avec soin après manipulation.

PREMIERS SOINS: En cas de contact, rincer immédiatement les yeux avec beaucoup d’eau pendant au moins 15 minutes. Si l’irritation persiste, consulter un médecin. En cas d’ingestion, boire beaucoup d’eau et consulter un médecin immédiatement.

EN CAS D’URGENCE, SE RÉFÉRER À LA FICHE SIGNALÉTIQUE (MSDS) DISPONIBLE SUR INTERNET À



MODERN STONE CARE
Humble, TX 77346
832-641-5333
www.restoreyourfloors.net

CAUTION! CAUSES EYE IRRITATION.
See side directional panel for other cautions.

NET CONTENTS: 1 US QUART (.946 L)